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Mødet tirsdag den 9. november kl. 18.30 til 21.00 på Elev Skole 

Dagsorden  
 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: David, Jakob, Jesper, Anders, Jane, Hanne, Jan, Mette, Louise, Carsten, Tina, Peter, Hanne, Kristine og Jens 

Afbud: Lise 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat  

1 Rammesætning af mødet 5 min Velkomst og præsentation af mødets 
indhold 

Jens  

 

2 Kort status fra skolerne 15 min Orientering vedr. den aktuelle situation på 
skolerne 
Forældre, ledelse og medarbejdere  

alle Der har været afholdt en vellykket personalefest for personalet på det to 
skoler. 
Lige nu følges udviklingen af Corona ekstra tæt, da der opleves flere 
smittetilfælde end normalt på skolerne. 
Skolernes SLF-proces har fokus på relationer mellem børn og voksne 
Der har været holdt et velbesøgt infomøde for lokelområdet vedr. skolen i Nye.  
 
Elev Skole: Dejligt at være tilbage fra Corona. Hverdagen går godt og 
stemningen er god. Desuden er der taget hul på overvejelserne med 
personalet om, hvor længe der er plads på Elev Skole til alle elever 
 
Hårup Skole: 
Afd. A: God hverdag. Der har været en opsigelse i SFO grundet huskøb langt fra 
Hårup Skole. Der afholdes projektuge i uge 47 vedr. engineering 
Afd. B: God hverdag på skolen. Der er åbnet op for alle de ombyggede lokaler 
samts sat fokus på gode pauseaktiviteter. Der har været mange tilfælde af 
Corona, så den planlagte fælles projektuge i uge 47 er aflyst. I stedet for 
arbejdes der med en alternativ uge på årgangene. 
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3 Opsamling fra 
uddannelsesdag for 
personalet på skolerne 
fredag den 10. sept. 
 
Princip for Kommunikation 
mellem skole og hjem 

45 min Der blev afholdt uddannelsesdag på 

skolerne fredag den 10. sept. Ledelse og 

medarbejdere giver skolebestyrelsen 

tilbagemelding over dagens hovedpointer 

og dilemmaer. Der ønskes en drøftelse 

med skolebestyrelsen om, hvordan disse 

kan indgå i samarbejdet mellem skole og 

hjem fremover? 

Princip for kommunikation mellem skole 

og hjem vedlægges og drøftes i mindre 

grupper 

Ledelse 

Tina 

 

Oplæg og drøftelse 
 
Skoleledelsen præsenterede hovedpointer fra uddannelsesdagen, der blev 
drøftet. Som en del af drøftelsen ønskede skolebestyrelsen mere fokus på, 
hvorledes der følges op på dagen med personalet. 
 
Skoleledelsen har planer en aften med kommunikation og andet på dagsorden 
med klasseforældrerådene, hvilket skolebestyrelsen støttede op om 
 

Pause på 10 min 

4 Lejrskoler  
 
Princip for lejrskoler 

35 min Vi har nu gennemført årets lejrskoler.  
Ledelsen fremlægger et fælles overblik 
med indhold, erfaringer, evalueringer og 
økonomien for lejrskolerne. 
På baggrund af disse drøfter 
skolebestyrelsen ønskerne for det 
kommende skoleår 
Princippet for lejrskole drøftes. 

Jens 

Peter 

Kristine 

Der er afholdt lejrskole på følgende årgange 
5. årgang: Sahl 
6. årgang: Ribe 
9. årgang: Berlin 
 
Evalueringerne af lejrskolen er positive, og efter skoleledelsens gennemgang  
af den økonomi der er afsat til lejrskolerne, arbejdes der også fremadrettet 
med samme niveau i det kommende skoleår. Dog med det lille forbehold, at vi 
endnu ikke kender budgettet for 2022 
Hvis 5. årgang fra Elev skole på et tidspunkt flyttes til Hårup Skole, blev det 
bemærket, at man skal man overveje at lægge den lejrtur tidligere i 
skoleforløbet for at sikret kendskabet på tværs af skolerne. 
  
Princippet for lejrskole blev derefter drøftet. Det blev besluttet, at skolerejser 
udgår som en mulighed, da Skolebestyrelsen ikke ønsker egenbetaling fra 
forældrene. 
 
Under punktet blev en forældrehenvendelse fra 8. årgang drøftet. Årgangen 
har af forskellige årsager ikke været på lejrskole. Forskellige scenarier blev 
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drøftet, og det blev besluttet, at skoleledelsen, klasseteamet og forældrene i 
samarbejde finder en løsning, så årgangen kan komme afsted.   
 
 

 

5 Erfaringer fra 
Coronaperioden 

20 min Vi er nu godt ”på den anden side” af 
corona-perioden.  
Hvilke erfaringer har vi som vi gerne vil 
tage med videre? 
Er der opmærksomhedspunkter fra 
bestyrelsen? 

Alle Følgende punkter blev drøftet uden endelig konklusion: 
 
Onlineundervisning kan noget – kan man overveje onlinehjemmearbejdsdage? 
Hvordan kan man overføre den gode bevægelsesindsats fra hjemmeskolen ? 
 
Følgende punkter blev drøftet med beslutning om stadig at havde det som 
mulighed: 
 
Huske, at vi har undervist efter nødbekendtgørelse i hele perioden. Denne 
giver andre muligheder i hverdagen 
 
Forældremøder online fungerer godt. Logistikken er let, så i nogle tilfælde  kan 
de anvendes i praksis. 
Skole/hjem samtaler online kan også fungere godt. I visse tilfælde kan det 
derfor stadig anvendes i praksis. 
Kortere skoledage med flere voksne i klasserne fungerer godt. Denne praksis 
ønskes fastholdt.  
Det har givet en god ro om morgenen, at børnene afleveres ved skolrenes 
matrikel. Dette fastholdes. 
 
 

 

6 Evt    • Tirsdag d. 30 er der skolebestyrelsernes dag på møllevangskolen. Skal 
decembermødet i Skolebestyrelsen erstattes af dette? Eller skal 
skoleleder tage perspektiver med retur herfra til decembermødet? 
Det blev besluttet at møde i december gennemføres. Skoleledelsen 
har sendt doodle til ny dato, da der allerede nu er mange afbud. 
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• Ønske om besøg på Hårup skole for 3. årgang på Elev Skole, hvor de 
kan besøge skolen. Skoleleder indbyder alle interesserede til 
infomøde. Dato udsendes i nærmeste fremtid, 

  

7 Punkter til næste møde 5 min 1) Skolernes økonomi 
2) Budget for 2022 
3) Elevtrivselsmålingerne 2021 

  

 

 

 

 

      


